



(le texte français suit)

March 31, 2022

This to inform you that Dr. Stephen Malthouse, a physician from BC known to issue unjustified vaccine exemptions is no longer allowed to practice medicine, after being suspended by the College of Physicians and Surgeons of British Columbia (CPSBC).

Transport Canada's *Interim Order Respecting Certain Requirements due to COVID-19 (IO)* indicates that medical certificates are required to be signed by a medical practitioner in good standing, therefore, any exemption signed or issued by Dr. Malthouse on or after March 28th no longer meets the requirements of the IO. Exemptions signed or issued prior to March 28th continue to meet the requirements of the IO.

Registration Status for Dr. Malthouse' can be found on the CPSBC website:

<https://www.cpsbc.ca/public/registant-directory/search-result/351609/Malthouse%2CStephen>

Regards,

Aviation Security Directorate

.....

Le 31 mars 2022

La présente a pour but de vous informer que le Dr Stephen Malthouse, un médecin de la Colombie-Britannique connu pour émettre des exemptions de vaccins non-justifiées, n'est plus autorisé à pratiquer la médecine, après avoir été suspendu par le « College of Physicians and Surgeons of British Columbia (CPSBC) ».

L'Arrêté d'urgence visant certaines exigences relatives à l'aviation civile en raison de la COVID-19 (AU) de Transports Canada indique que les certificats médicaux doivent être signés par un médecin en règle. Par conséquent, toute exemption signée ou délivrée par le Dr Malthouse le 28 mars ou après ne répond plus aux exigences de l'AU. Les exemptions signées ou délivrées avant le 28 mars continuent de répondre aux exigences de l'AU.

Le statut d'enregistrement du Dr Malthouse peut être trouver sur le site Web du CPSBC :

<https://www.cpsbc.ca/public/registant-directory/search-result/351609/Malthouse%2CStephen>

Merci,

La Direction de la Sûreté aérienne